

Date: 29th October 2014

التاريخ: 29 أكتوبر 2014

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Executive Vice President, Chief Operations
Officer (COO)
Head of Operations Division
Dubai Financial Market
P.O. Box 9700 Dubai, UAE

السيد/ حسن عبدالرحمن السركال
نائب رئيس تنفيذي
رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
ص.ب 9700 دبي، إ.ع.م

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Confirmation of news that appeared on
October 29, 2014 - Dubai Investments
PJSC

الموضوع: تأكيد الخبر المنشور بتاريخ 29 أكتوبر 2014 -
دبي للاستثمار (ش.م.ع.)

This refers to your letter dated October 29, 2014, regarding confirmation of news in one of the media that "Dubai Investments PJSC is planning AED 400 million investments to acquire two Companies and announce IPO in one of them in 2016."

بالإشارة إلى خطابكم الموجه إلينا بتاريخ 29 أكتوبر 2014، بخصوص الخبر المنشور في إحدى وسائل الإعلام بعنوان "دبي للاستثمار تنفق 400 مليون درهم للاستحواذ على شركتين واكتتاب عام لاحدهما 2016".

We wish to clarify the below:

نوضح التالي:

- The Company does not plan any exits that will be reflected in the 4th Quarter Results of 2014.
- The Company is planning to acquire stakes in two existing companies before the end of this year.
- The IPO of the Real Estate subsidiary or any of the 38 companies within DI will be decided in the beginning of 2016.
- The new acquisitions are still in advanced stages of negotiations and DI will inform the market and regulatory authorities once this is finalized and signed.
- The impact of the new acquisitions will be reflected in the Company's financials in 2015 only.

- ليس لدى الشركة أية عمليات تخارج ستدخل في نتائج الشركة للربع الرابع من العام 2014.
- الشركة بصدد شراء حصص مسيطرة من شركتين قبل نهاية العام الجاري.
- طرح الإكتتاب العام للشركة العقارية أو أي من 38 شركة في محافظتها الاستثمارية سيتحدد في مطلع العام 2016
- لا تزال عمليات الاستحواذ في مرحلة الاجراءات النهائية، وسيتم إخطار السوق بكافة التفاصيل عند التوقيع النهائي
- التأثير المتوقع على البيانات المالية للشركة سيتم اعتباراً من العام 2015.

Yours faithfully,

For Dubai Investments PJSC

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،
عن دبي للاستثمار (ش.م.ع.)



نجاة قصير
مديرة التسويق والاتصال المؤسسي للمجموعة
Najat Kassir

Group Marketing and Communications Manager



Cert number FSC-ACC-013

رقم التسجيل . 45672 Register No.

www.dubaiinvestments.com

رأس المال المدفوع: درهم 3,820,323,078 AED Paid-up share capital:

دبي للاستثمار ش.م.ع. **Dubai Investments PJSC**

ص.ب. ٢٨١٧١، دبي، إ.ع.م. هاتف ٩٧١٤ ٨١٢٢٤٠٠ فاكس ٩٧١٤ ٨١٢٢٣٤٤ +

P.O.Box 28171, Dubai, UAE Tel +9714 8122400 Fax +9714 8122344